
Fra: Buhaug Bjørnar <bjornar.buhaug@indrefosen.kommune.no> 
Sendt: torsdag 19. desember 2019 13:44
Til: Linn Merete Barstad Moan (linn.barstad@gmail.com) <linn.barstad@gmail.com>; Fagervold
Harald <harfage@gmail.com>; Mona Foss (fossmona@broadpark.no)
<fossmona@broadpark.no>; Saghaug Steinar <Steinar.Saghaug@indrefosen.kommune.no>;
'Knut Ola Vang (knut.ola.vang@gmail.com)' <knut.ola.vang@gmail.com>; Skjærvik Per Kristian
<pe-skja@online.no>; Kirkeby Anne <anne_knirk@hotmail.com>; Ivar Rostad
(ivar.rostad@gmail.com) <ivar.rostad@gmail.com>; Dahl Ørjan
<Orjan.Dahl@indrefosen.kommune.no>; Bolås Vigdis <Vigdis.Bolaas@indrefosen.kommune.no>;
Skarsaune May Hilde <May.Hilde.Skarsaune@indrefosen.kommune.no>
Emne: Vs: Sv: Møte i landbruksrådet mandag 16.desember 2019 kl 09:30., Leksvik kommunehus

Til formannskapets medlemmer. Kommunedirektør, økonomisjef og politisk sekretær på
kopi.

Landbruksrådet har i sitt møte 16. desember drøftet søknaden fra Norsk
Landbruksrådgivning, og ønsker at formannskapet skal bevilge kr. 70.000,- som omsøkt.

Formannskapet har hatt saken til behandling ved to anledninger i høst. Første gang
ble saken utsatt da det nye formannskapet ønsket å vite mer om tidligere bevilgninger fra
formannskapets pott. Andre gang ble saken utsatt fordi formannskapet ønsket en uttalelse
fra landbruksrådet før søknaden ble realitetsbehandlet.

Det er ca kr 100.000,- igjen av formannskapets pott for 2019.

Siden formannskapet har spurt landbruksrådet om råd, og rådet er at søknaden skal
støttes, så legger jeg til grunn at søknaden på kr. 70.000,- innvilges. Jeg anbefaler videre at
vi kan behandle saken per e-post slik at vi kan bevilge penger fra resterende midler i
formannskapets pott for 2019.

Jeg ber om at alle formannskapets medlemmer tar stilling til, og gir en snarlig
tilbakemelding, på følgende:

1. Aksepteres det at vi behandler saken uten et fysisk møte? Hvis 1
formannskapsmedlem motsetter seg det, vil saken bli behandlet på ordinært vis i
formannskapsmøtet 23.01.20. Jeg gjør oppmerksom på at da kan vi ikke
bevilge fra årets midler, men må bruke av budsjetterte midler for 2020.

2. Støttes det at søknadsbeløpet på kr. 70.000,- innvilges?
Jeg ber om at alle formannskapets medlemmer gir en tilbakemelding snarest mulig, og
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helst innen mandag 23. desember.
 

Vennlig hilsen

Bjørnar Buhaug                   

Ordfører

Indre Fosen kommune

: www.indrefosen.kommune.no

+ bjornar.buhaug@indrefosen.kommune.no

( 920 59 403

 
 

________________________________________
Fra: Eivind myklebust <eivind.mykle@dueskar.net>
Sendt: torsdag 19. desember 2019 13:00
Til: Buhaug Bjørnar
Emne: Re: Sv: Møte i landbruksrådet mandag 16.desember 2019 kl 09:30., Leksvik kommunehus

Hei Bjørnar!

Takk for at du oversendte saken til landbruksrådet for uttalelse.

Landbruksrådet ønsker at det bevilges kr 70000 til Norsk
landbruksrådgivning.

Begrunnelse:
-NLR bidrar til og optimalisere drifta på gården slik at det økonomiske
resultatet blir best mulig,som igjen vil gi en gevinst til kommunen.
-NLR leier i dag lokaler i Rissa Rådhus og betaler husleie.
.NLR bidrar til kompetanseheving blant bønder i kommunen
-NLR bidrar mye i det daglige HMS arbeidet
-NlR sitt kontor i Rissa sitter med god lokalkunnskap samtidig med at de
har et godt fagmiljø rundt seg på Rådhuset i Rissa

Håper kommunen stiller seg positiv til søknaden fra NLR.

Mvh
Eivind Myklebust
Indre fosen landbruksråd
Leder
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